
JST优质供应商广州市谊合电子提供JST B10P-VH

产品名称 JST优质供应商广州市谊合电子提供JST B10P-VH

公司名称 广州市谊合电子有限公司常州分公司

价格 .00/普通

规格参数

公司地址 江苏省常州市新北区通江中路77号府琛商务广场
2号楼C座833室

联系电话 86-051985600771 18912311690

产品详情

This small, field-proven connector for PC boards is reliable and has a large current carrying capacity. It can be used
with a wide variety of signal, power supply, and output circuits that appear in consumer electronic products. Product
ProfileSeries VH connectorCategory Wire to Board Crimp style ConnectorsType Disconnectable typeCrimp style,
Compact type, With locking device Feature With secure locking device SpecificationPitch 3.96 mmCurrent rating
10A (AWG#16)Voltage rating 250VPC boardmounting direction Top entry, Side entry Compliant with
RoHS.(LF)(SN) as identification part number shall be displayed on a label.When ordering RoHS compliant products,
please inquire to the nearestJST Sales Office, or order them with the described part number adding(LF)(SN) as the
identification marking after it. 广州市谊合电子有限公司网址Http://www.yihegz.com 欢迎来电咨询：
广州市谊合电子有限公司 地址:广州市天河区中山大道天河工业园建工路13-15号503室 电话:020-85542470
85549369 85548579 传真::020-85547750 广州市谊合电子有限公司常州分公司
地址:江苏省常州市新北区通江中路77号府琛商务广场2号楼C座833室 电话:0519-85600771 85600772
传真:0519-88252119 广州市谊合电子有限公司（香港办）
地址:香港九龍觀塘成業街19-21號成業工業大廈13樓11室 電話:( 852) 3523 1053 傳真:( 852) 3523 1053
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